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Tisztelt Elnök Úr !

„Kíván-e enyhíteni a szaktárca a gazdák adminisztrációs terhein?” címme l
a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
Egy fülöpházi gazdálkodóknak különböző időközönként hét hivatal felé

kell a gazdálkodással kapcsolatos adatokat közvetítenie. Ezek a kecskeméti, a
szegedi, a győri, a budapesti statisztikai hivatal, a Mez őgazdasági
Szakigazgatási Hivatal, a Vidékfejlesztési Minisztérium illetve a Talajtani
intézet. A felsorolt hivatalok sokszor azonos adatokra kíváncsiak .

A folyamatos adatszolgáltatás — amely az ország minden gazdálkodóját
érinti — hatalmas adminisztrációs terheket ró a gazdákra, emellett célszer űsége is
erősen kérdésesnek tűnik .

Kérdezem tehát Miniszter Urat: kíván-e enyhíteni a szaktárca a gazdák
adminisztrációs terhein?

Várom megtisztelő válaszát !
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